
 

 

 

 

 

 

Protokół Nr XXXIX/2017 

z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 24.08.2017 r. 
 

 

 

      Przewodniczący obrad sesji – Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy – Pani Barbara  

      Przybylik. 

      Protokolant – insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy – Iwona Kazior. 

      Miejsce odbycia sesji – Urząd Miasta i Gminy w Pilicy – sala narad (pokój nr 15). 

 

            W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.15
05 

udział wzięło 14 radnych na ogólny  

      stan Rady wynoszący 15 osób. 

      Radna nieobecna – Pani Agata Adamczyk 

      Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 

-    Burmistrz Miasta i Gminy – Pan Artur Janosik, 

-    Skarbnik Miasta i Gminy – Pani Magdalena Dynerowicz, 

-    pracownik Referatu Finansowego tut.Urzędu – Pan Andrzej Goncerz,  

-    Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Pilicy – Pani Barbara Dąbrowa, 

      -    sołtysi i inni goście.  

     Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu.      

     Porządek obrad sesji:     

     1. Otwarcie obrad sesji. 

     2. Interpelacje i zapytania radnych. 

     3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

         1) zmian w budżecie gminy na 2017 rok,               

         2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2026, 

         3) ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych przy szkołach  

             podstawowych prowadzonych przez  Gminę Pilica.  

     4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

     5. Wolne wnioski. 

     6. Zamknięcie obrad. 

 

      Ad 1. 

       Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy – Pani Barbara Przybylik. 

      Pani Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła  

      prawomocność obrad. Następnie przedstawiła ww. porządek przebiegu sesji – zgodny  

      z porządkiem zawartym w zaproszeniach na sesję i zapytała czy będą zgłaszane wnioski  

      do porządku obrad. 

      Pan Burmistrz wniósł o poszerzenie porządku obrad o punkty o treści: 

      - informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2017 r., 

      - informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze  

        2017 r., 

      - informacja z wykonania planu finansowego za I półrocze 2017 r. Miejsko-Gminnej  

        Biblioteki Publicznej w Pilicy. 

      Innych propozycji zmian ani uwag do porządku obrad sesji nie zgłoszono. 

      Pani Przewodnicząca poddała kolejno pod głosowanie wnioski zgłoszone przez Pana Burmistrza. 
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      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu o treści – „Informacja z wykonania budżetu  

      za I półrocze 2017 r.” został przyjęty jednogłośnie -14 radnych na 14 obecnych głosowało za. 

      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu o brzmieniu – „Informacja o kształtowaniu  

      się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2017 r.” – został przyjęty jednogłośnie  

      -14 radnych na 14 obecnych głosowało za. 

      Wniosek o poszerzenie porządku obrad o punkt o treści – „Informacja z wykonania planu  

      finansowego za I półrocze 2017 r. Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Pilicy” - został  

      przyjęty jednogłośnie -14 radnych na 14 obecnych głosowało za. 

      Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

       1. Otwarcie obrad sesji. 

       2. Interpelacje i zapytania radnych. 

       3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

          1) zmian w budżecie gminy na 2017 rok,               

          2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2026, 

          3) ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych przy szkołach  

              podstawowych prowadzonych przez  Gminę Pilica.  

       4. Informacja z wykonania budżetu  za I półrocze 2017 r. 

       5. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2017 r. 

       6. Informacja z wykonania planu finansowego za I półrocze 2017 r. Miejsko-Gminnej Biblioteki  

           Publicznej w Pilicy. 

       7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

       8. Wolne wnioski. 

       9. Zamknięcie obrad. 

 

      Ad 2. 

      W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie interpelacji. 

Pan Tomasz Kwiecień zgłosił następujące sprawy: 

- udrożnić rów przy betonowej drodze w Dobrej w kierunku Dobrej Kolonii, ponieważ woda  

   płynie drogą i zatapia sąsiednie prywatne posesje, 

- w Dobrej przy posesji nr 5 rośnie duże drzewo, które może stanowić zagrożenie bezpieczeństwa, 

- w drodze w Sławniowie na wysokości posesji przy ul. Długiej nr 28 jest uskok, 

- woda podmyła drogę gminną Sławniów – Cisowa, wjazd na drogę koło posesji nr 108 przy  

   ul.Długiej. 

      Innych interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad 3-1. 

          Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy zmian w budżecie gminy na 2017 rok. 

      Nadmieniła, że projekt uchwały w powyższej sprawie, podobnie jak pozostałe projekty uchwał,  

      został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu wczorajszym. Poprosiła 

      o przedstawienie propozycji zmian w budżecie gminy. 

      Projekt uchwały w tej sprawie omówiła Pani Magdalena Dynerowicz – Skarbnik Miasta i Gminy  

      wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 

      Wyjaśniła, że proponuje się wprowadzić zmiany w stosunku do projektu uchwały przedstawionego  

      na wspólnym posiedzeniu Komisji, polegające na wydzieleniu w wydatkach bieżących w dziale  

      administracja publiczna środków w wysokości 1.000 zł na szkolenie z przeznaczeniem  

      na wynagrodzenie i składki od wynagrodzenia z tytułu umowy o dzieło.   

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do zaproponowanych zmian w budżecie gminy.   

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w tej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok została podjęta jednogłośnie  

      -14 radnych na 14 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr XXXIX/278/2017. 
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      Ad 3-2. 

          Pani Przewodnicząca podjęła sprawę zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata  

      2017-2026. 

      Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie omówiła Pani Magdalena Dynerowicz - Skarbnik 

      Miasta i Gminy – wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 

      Wyjaśniła, że powodem zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej jest przesunięcie terminu  

      realizacji termomodernizacji, przebudowy i rozbudowy budynku sportowego w Wierbce wraz  

      z adaptacją pomieszczeń zaplecza oraz zagospodarowaniem terenu i towarzyszącej infrastruktury  

      na 2018 r. oraz podjęta dzisiaj uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy. 

      Pan Andrzej Grabowski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 

      zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2026. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  

      Finansowej na lata 2017-2026 pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie – 14 radnych na 14 obecnych głosowało za. Jest  

      to Uchwała Nr XXXIX/279/2017. 

 

      Ad 3-3. 

          Zgodnie z porządkiem obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu  

      uchwały, dotyczącego ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych przy  

      szkołach podstawowych prowadzonych przez  Gminę Pilica. 

      Projekt uchwały omówiła Pani Barbara Dabrowa – Dyrektor Zespołu Ekonomiczno- 

      -Administracyjnego Szkół – wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. Przedstawiła sieć  

      publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych na terenie gminy.  

      Poinformowała, że wyniki rekrutacji do przedszkoli wykazały, iż brakuje miejsc i zaistniała  

      potrzeba otwarcia dodatkowego oddziału Przedszkola. Wyjaśniła, że oddział Przedszkola  

      został zorganizowany w budynku szkoły w Pilicy w pomieszczeniach obok hali sportowej,  

      a pomieści 25 dzieci. Pani Dyrektor poinformowała też, że w Przedszkolu w Pilicy, w obu  

      lokalach, zgłoszonych jest 150 dzieci, w Przedszkolu w Wierbce 100 dzieci, w Oddziale  

      Przedszkolnym w Dzwono-Sierbowicach 50 dzieci i wolnych jest jeszcze na obecną chwilę 

      12 miejsc. 

      Dodatkowych wyjaśnień udzielił Pan Burmistrz. Zaznaczył, że wolne miejsca powstały w związku  

      z utworzeniem oddziału przedszkola w Pilicy, do którego będą uczęszczać sześciolatki.  

      Pan Andrzej Grabowski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie  

      ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych  

      prowadzonych przez  Gminę Pilica. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie.  

      Uchwała w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych przy  

      szkołach podstawowych prowadzonych przez  Gminę Pilica została podjęta jednogłośnie  

      - 14 radnych na 14 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr XXXIX/280/2017. 

 

      Ad 4. 

    Pani Przewodnicząca poprosiła o informację z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2017 

roku.  

Informację w powyższej sprawie przedstawiła Pani Magdalena Dynerowicz – Skarbnik Miasta  

      i Gminy - wg informacji załączonej do niniejszego protokołu. Wyjaśniła, że zarówno informacja              

      z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2017 roku, jak i informacja o kształtowaniu się  

      Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2017 roku oraz informacja z wykonania planu  

      finansowego za I półrocze 2017 r. Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Pilicy zawarte  
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      są w zarządzeniach Burmistrza z dnia 22 sierpnia br., które zamieszczone zostały w BIP Urzędu 

      i które radni dzisiaj otrzymali.  

Informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2017 roku zawarta jest w Zarządzeniu 

Burmistrza Nr 241/2017.  

Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do informacji z wykonania budżetu gminy za I półrocze 

2017 roku 

 

       Ad 5. 

    Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie informacji o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2017 roku. 

Pani Skarbnik przedstawiła informację w tej sprawie - wg informacji załączonej do niniejszego 

protokołu.  

Nadmieniła, że informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 

2017 roku zawarta jest w Zarządzeniu Burmistrza Nr 242/2017. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do informacji o kształtowaniu się Wieloletniej  

      Prognozy Finansowej za I półrocze 2017 roku. 

  

      Ad 6. 

          Pani Przewodnicząca Rady ponownie udzieliła głosu Pani Skarbnik celem przedstawienia  

      informacji z wykonania planu finansowego za I półrocze 2017 r. Miejsko-Gminnej Biblioteki  

      Publicznej w Pilicy. 

      Przedstawiona przez Panią Skarbnik informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

      Pani Skarbnik zaznaczyła, że informacja z wykonania planu finansowego za I półrocze 2017 r. 

      Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Pilicy zawarta jest w Zarządzeniu Burmistrza  

      Nr 243/2017. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag co do wykonania planu finansowego za I półrocze  

      2017 r. Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Pilicy. 

 

      Ad 7. 

            Realizując porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Burmistrza  

       o udzielenie odpowiedzi na zgłoszone interpelacje.  

       Pan Burmistrz wyjaśnił, że droga betonowa w Dobrej w stronę Dobrej Kolonii oraz droga  

       w Sławionowie - ul.Długa są drogami powiatowymi i interpelacje w sprawie udrożnienia rowu  

       przy drodze w Dobrej oraz zlikwidowania uskoku w drodze w Sławniowie przekaże  

       do załatwienia do Powiatowego Zarządu Dróg. 

       Odnośnie drzewa przy posesji nr 5 w Dobrej Pan Burmistrz wyjaśnił, że zleci rozeznanie sytuacji  

       w terenie – na czyjej działce rośnie drzewo i jakie działania można podjąć.  

       W sprawie podmywania przez wodę drogi gminnej relacji Sławniów – Cisowa Pan Burmistrz  

       wyjaśnił, że zostaną podjęte działania celem zabezpieczenia drogi przed podmywaniem.  

 

       Ad 8. 

           W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca ogłosiła możliwość zgłaszania wolnych 

       wniosków.  

       Pan Tadeusz Gruszczyński – sołtys wsi Dobra Kolonia zapytał czy po reorganizacji  

       w szkolnictwie nie będzie brakowało nauczycieli. 

       Pani Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół wyjaśniła, że nie będzie braków  

       kadrowych, a wręcz przeciwnie może być nadmiar nauczycieli.  

       Pan Burmistrz przedstawił zebranym nowo wybraną sołtys wsi Jasieniec – Panią Annę Kunicką,  

       a następnie zaprosił wszystkich na dożynki gminne w Pilicy w dniu 27 sierpnia.  

       Pan Arkadiusz Biedak – mieszkaniec Pilicy podziękował za uzupełnienie kostki w rynku,  

       pomalowanie wiaty koło stawu, wymianę lampy w oświetleniu ulicznym przy ul.Żarnowieckiej. 
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       Poza tym zgłosił potrzebę naprawy studzienki i wyrównania chodnika w rynku w Pilicy  

       na wysokości nieruchomości Państwa … oraz wyrównania drogi przy której mieszka,  

       ze względu na dziury, które stanowią szczególne utrudnienie dla innego mieszkańca  

       poruszającego się na wózku inwalidzkim.      

     

         Ad 9. 

            W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Pani Przewodnicząca podziękowała  

       zebranym za udział w sesji i ogłosiła jej zakończenie - godz.15
55

.  

 
 
                 

        


